

Juhayna Food Industries	جهينه للصناعات الغذائية
Brief resolution for the company's Board of Directors Meeting NO (309)	ملخص قرارات مجلس الإدارة رقم (309)
Cairo, Egypt, 4th, August, 2026	القاهرة في 4 أغسطس 2026
Disclosure Department	إدارة الإفصاح
Greetings,	تحية طيبة وبعد ،،،
Brief resolution of The Board of Directors meeting for Juhayna Food Industries. The meeting was held at the company's premises on Tuesday, August 4 th , 2026, at 2:30 pm (CLT).	ملخص قرارات مجلس الإدارة لشركة جهينه للصناعات الغذائية المنعقد بمقر الشركة يوم الثلاثاء الموافق 2026/8/4 الساعة الثانية والنصف عصرا.
1) Present unaudited standalone and consolidated financial statements for the financial period ending 2Q26 <u>Decision</u> Approval of the Board of Directors for unaudited standalone and consolidated financial statements for the financial period ending 2Q26.	1- عرض تقرير نتائج الاعمال والمؤشرات المالية للقوائم المالية المجمعة والمستقلة عن الفترة المالية المنتهية في 2026/6/30. القرار موافقة مجلس الإدارة على القوائم المالية المستقلة والمجمعة غير المدققة عن الفترة المالية المنتهية في 2026/6/30.
2) Discuss Audit Committee report for 2Q26. <u>Decision</u> Approval of the Board of Directors on the Audit Committee report and all recommendations for ending 2Q26.	2- مناقشة تقرير لجنة المراجعة عن الفترة المالية المنتهية في 2026 / 6/ 30 . القرار الموافقة على تقرير لجنة المراجعة واعتماد كافة ما ورد بها من توصيات عن الفترة المالية المنتهية في 2026 / 6/ 30
Best Regards, Juhayna Food Industries	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،، جهينه للصناعات الغذائية

Head of Investor Relations

Karim Ibrahim

Karim Ibrahim

